

## မိခင်ပိုင်ဆိုင်မှု ဟုတ်တန်အခွေးအလဲတဖန် လာအအိန်လာအူထာန်နဲးအ ဖီခိန်

### တင်ဂုတ်တင်ကျီဘာန်ဃး မိခင်ပိုင်ဆိုင်မှု ပုဉ်ကွင်ထွဲတင်တဖန်အဂီၢ်

အခဲအံၤမိခင်ပိုင်ဆိုင်မှုမၤဝဲသ့သ့လၢ တင်ဟုတ်တန်အခွေးအလဲတဖန်အူကွဲ လာအအိန်လာအူထာန်နဲးအဖီခိန် ဘာန်ဃးစုထဲအံၤထဲန့ၤ လၢကဘာန် တင်ဟုတ်အီၤ လၢကွဲဖီအဂီၢ်၊ ခီဖျိ တင်ဟုတ်တန်အခွေးအလဲ ကဘျဲးပၤ လာအပူၤဖျဲးဒီးတင်ဘာန်ယိတ် တင်တူၢ်လိာ်အီၤခီဖျိ **Westpac** လီၤ. တင်ဟုတ်တန်အခွေးအလဲတဖန် မၤအီၤသ့ခီဖျိ နစုးကါ တခါဂ့ၤ တခါဂ့ၤ **Visa** မုတမ့ၢ် **MasterCard** ကဒွဲးကု မုတ မ့ၢ် ဒဲးဘုးခးကု, ဒီးနမၤအီၤသ့ခီဖျိ ခီၣ်ဖျါထာန်, ထဲးဘလဲး မုတမ့ၢ် လီၤတဲစိစိာ်စု တဖန်န့ၣ်လီၤ. တင်ဟုတ် တင်အခွေးအလဲ ကဘျဲးပၤအံၤ လဲၤန့ၣ်အခွဲးအိန်လာ အမဲာ်ညါကဘျဲးပၤ လာအဘာန်ဃးဒီးကွဲအ ပုဉ်ယဲၤ သန့ခီဖျိနယုထာ **\$ Make a payment** (\$ မၤတင်ဟုတ်တန် အခွေးအလဲ) သ့လီၤ.

**Westpac** အိန်ဒီး တယံာ်ဒဲးဘာန် တင်မၤဂ့ၤထီၣ်တင်ကျဲၤ အတင်မၤကျဲၤလၢ ကဟုတ်အါထီၣ်တင်ဆၢကတီၢ်အခွဲးလၢ တင်ဂုတ်လီၤ တံာ်လီၤဆဲးလၢကန့ၣ်လီၤဒီး ဒ်သိးတင်ဟုတ်တန်အခွေးအလဲကသ့လၢ တင် စုးကါ မၤပုၤ-ဒုတ်တင် အတင်ယုထာ, လၢတင်အံၤအယိ တလိာ်ဘာန်လၢ ကဘာန်န့ၣ်လီၤကဒါက့ၤ အဝဲသ့ၣ် အတင်ဂုတ်လီၤတံာ်လီၤဆဲးဘာန်. တင် ဟုတ်တန်အခွေးအလဲ မၤအီၤသ့ခီဖျိ ကဒွဲးကု မုတမ့ၢ် ခီဖျိဒဲးဘုးခးကုတ ဘျီယီ လၢစုတၢး စုစရီအပူၤလီၤ.

တင်ဂုတ်လၢတင်ကွဲးအသးတဖန် တင်ဟုတ်လီၤသ့ဟံးဃုာ်ဒီး တင်သးအိန်အ တင်တိစၢၤမၤဂ့ၤတဖန်လၢကွဲအဂီၢ်, လံာ်လၢတင်မၤအီၤအီၤ တင်တိ စၢၤမၤဂ့ၤတဖန် တင်ဟးဆုာ်လိာ်ကွဲတင်တဖန်, တင်ဆါတင်ဆူကွဲဖီ တဖန်ဒီး တင်ဒုးကဲထီၣ်တင်အသိသ့ ဒီးတင်မၤလၢစုသ့ဝဲ ဒွဲလၢကွဲသ့ တဖန် အတင်မၤတဖန် (အဝဲအံၤဟံးဃုာ်ဒီး တင်အူတင်, တင်ဂဲၤဒိပူဒီး တင်ဂဲၤကလံာ်) တဖန်လီၤ. အဝဲအံၤမ့ၢ်စုာ်ကီး တင်အကလုာ်လၢတင် ကီးအီၤလၢ ဒအဂ့ၤအဂၤဒ လၢကမၤပုၤ တင်ဂုတ်လၢတင်ကွဲးအသး တ မ့ၢ်လၢကမၤပုၤ တင်လၢအပူၤကွဲတင်အခိန်တီတဖန်, ဒအဂ့ၤအဂၤဒ တင်စုးကါအီၤသ့လၢ တင်ကမၤတင်ဟုတ် တင်အခွေးအလဲအလၢအပုၤဘာန် ဃး ကွဲအလံာ်ဟံးဖျါလၢ စုစရီလီၤ.

ဖဲနန့ၣ်လီၤအူ **\$ Make a payment** နကဘာန်ထာန်လီၤ -

- ကွဲဖီအမံၤ
- အတင်သိာ်လိဒါး
- အိန်ဖျါအမုာ်န့ၣ်

တင်အလီၤတံာ်လီၤဆဲးတဖန်အံၤ ထာန်လီၤတဘျီစုာ်စုာ် ဖဲနဟုတ်တင် အခွေးအလဲဒ်အမုာ် ကွဲဖီအဂုာ်အကျီၤ လၢတင်တဟံးဃးအီၤလၢ တင် ဟုတ်တန်အခွေးအလဲလၢ တင်ရဲၣ်တင်ကျဲၤအတင်မၤကျဲၤအပူၤဘာန်လီၤ.

အဝဲအံၤမ့ၢ် တင်ဟုတ်တန်အခွေးအလဲ အတင်ရဲၣ်တင်ကျဲၤအတင်မၤကျဲၤ လာအပူၤဖျဲးဒီးတင်ဘာန်ယိတ် တင်တူၢ်လိာ်အီၤလၢ **Westpac** လၢ တင်ကမၤလီၤတံာ်အီၤလၢ န ကဒွဲးကု မုတမ့ၢ် ဒဲးဘုးခးကု အလီၤ တံာ်လီၤဆဲးတဖန် ဘာန်တင်ဖီဃးအီၤလၢ တင်လၢအပူၤဖျဲးဒီးတင်ဘာန် ယိတ် လုာ်လုာ်လၢအယံာ်လၢတဖန်လီၤ.

နအိန်ဒီး တင်သ့တင်ဘာန်လၢက သမံသမိးဒီး ဆီတလဲတင်လီၤတံာ်လီၤ ဆဲးတမံၤဂ့ၤတမံၤဂ့ၤ လၢအဘာန်ဃးဒီးတင်ဟုတ်တန်အခွေးအလဲ တချုး လၢတင်ဟုတ် တင်အခွေးအလဲအံၤ တင်ဟံးဂုာ်ဖီမၤတင်န့ၣ်လီၤ. လံာ်တုာ် လိာ်စုတဖန် တင်ဆုာ်အီၤလၢလီပရၢဒီး/ မုတမ့ၢ် တင်စဲကျဲးအီၤသ့လီၤ.

တင်အလီၤတံာ်လီၤဆဲးဘာန်ဃး တင်ဟုတ်တန်အခွေးအလဲတဖန် လဲၤခီ ဆူကွဲဖီ အဝဲသ့ၣ်ကဒီးန့ၣ်န့ၣ်အစု လၢအတဘာန်လိာ်ဘာန်စးန့ၣ်အစုစရီ န့ၣ်လီၤ. ဖဲလံာ်တုာ်လိာ်စုတင်ဟုတ်လီၤအီၤအူန တင်ဟုတ်တန်အခွေးအလဲက ဘျဲးပၤ ဆူညါတင်တဟုတ်လံာ်တုာ်လိာ်စုလၢ ကွဲအံၤလၢဘာန်.

လၢနကယုသ့ၣ်ညါဘာန်ဃး တင်ဟုတ်တန်အခွေးအလဲလၢ အအိန်လာအူ တာန်နဲးအဖီခိန် တင်ဟံးဂုာ်ဖီမၤတင် ဝံသးစူၤဆဲးကျၢဒီးကွဲ တင်ပၢတင် ဆုာ်တင် ဝဲဒါးတက့ၢ်.

### လီၤတဲစိ ပုဉ်ကတိၤကျိးထံတင် အတင်မၤဂ့ၤ

နမုာ်လိာ်ဘာန်တင်မၤဂ့ၤလၢ အဲကလံးကျိာ် လၢကဆဲးကျၢအူကွဲ ဝံသး စူၤကိး လီၤတဲစိပုဉ်ကတိၤကျိးထံတင်အတင်မၤဂ့ၤ 131 450 တဲအဝဲသ့ၣ် ကျိာ်မတၤ နလိာ်ဘာန်ဒီး သံကွာ်ပုဉ်ဆဲးကျၢန့ၣ်တင်လၢက ကိးန့ၣ်န့ၣ်ကွဲတက့ၢ်. ပုဉ်ဆဲးကျၢန့ၣ်တင်ကယုန့ၣ် ပုဉ်ကတိၤကျိးထံတင် လၢလီၤကျိၤလၢကမၤဂ့ၤန့ၣ် ဖဲနတဲသကိးတင်အခါလီၤ. တင်တဒုးဟုတ် န့ၣ်အခွေးအလဲလၢ တင်မၤဂ့ၤအံၤအဂီၢ်ဘာန်.